
 Protokół Nr XIX/2012
                        z Sesji Rady Gminy Wilczyce

                                    z dnia 28 grudnia 2012 r.

Sesja zwołana została  zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym / Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm./ 
Obrady  rozpoczęto o godz. 10:00 w budynku Urzędu Gminy w Wilczycach.
W sesji uczestniczyli: radni, sołtysi, goście zaproszeni  (listy obecności 
w  załączeniu do protokołu).
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Sałata, 
protokołowała przebieg obrad Pani Alicja Król – insp. ds. obsługi Rady Gminy.
Przewodniczący otwierając XIX Sesję Rady Gminy powitał radnych, Wójta Gminy, 
sołtysów, gości zaproszonych, pracowników Urzędu Gminy, jednostek 
organizacyjnych oraz stwierdził, że obrady są prawomocne. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych.
Nieobecni na Sesji Rady Gminy był radny  - Jarosław Borowski- nieobecności nie 
usprawiedliwił. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt porządku obrad:

  1)  Otwarcie Sesji i powitanie.
  2)  Stwierdzenie quorum.
  3)  Zatwierdzenie porządku obrad.
  4)  Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
  5)  Sprawozdanie Przewodniczącego  z działalności Rady Gminy za 2012 r. 
  6)  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
  7)  Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy. 
  8)  Opinia RIO o projekcie budżetu Gminy Wilczyce na 2013 r.
  9)  Opinia RIO o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczyce  na lata 

2013-2018,
  10) Opinia komisji o projekcie budżetu Gminy Wilczyce na 2013 r. 
  11) Dyskusja nad projektem budżetu Gminy Wilczyce na 2013 r.  
 
 12) Podjęcie uchwał w sprawie :
a) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2012 r., 
b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczyce  na lata 2013-2018,
c) uchwalenia budżetu Gminy Wilczyce na 2013 rok,
d) podziału gminy Wilczyce  na stałe obwody  głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,
e) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok.,
f) wyrażenia zgody  na wynajem lokalu użytkowanego na okres powyżej trzech lat, 
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g) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilczyce,  
h) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty.
i)terminu, częstości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi,
j) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                               
 i zagospodarowania tych odpadów.

k) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

13)  Sprawozdanie komisji stałych za 2012 r. 
14)  Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych na 2013 r. 
15) Interpelacje radnych.
16)  Wolne wnioski i zapytania.
17) Sprawy różne. 
18) Zakończenie obrad.

Ad.3

Radni nie wnieśli  uwag do przedstawionego porządku obrad.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony  porządek 
obrad. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
      
Ad. 4

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 4 punktu porządku obrad 
-  przyjęcia protokołu  z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 

Poinformował, że protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy znajduje się do wglądu 
w biurze obsługi Rady Gminy, każdy zainteresowany może zapoznać się z jego 
treścią. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń, nie wymagali odczytywania 
przyjmując protokół poprzez głosowanie jednogłośnie.

Ad.5 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności Rady 
Gminy  za 2012 r. ( sprawozdanie w załączeniu do niniejszego protokołu). 

Ad. 6

W sprawozdaniu  z działalności między Sesjami, Wójt Gminy poinformował, że 
została wykonana droga w  miejscowości Daromin do P. Fudali. Komisja dokonała 
odbioru tej drogi.                  
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Była także szansa na wykonanie drogi w miejscowości Dobrocice, ale z uwagi  na 
brak  środków finansowych w budżecie Gminy, spowodowało, że nie mogliśmy 
zrealizować tego zadania.   
Wójt Gminy poinformował, że na dzisiejszej Sesji Rady Gminy  będzie 
podejmowana uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wilczyce na 2013 r. 
Wójt nadmienił, że na terenie powiatu w naszej Gminie  została ustalona  najniższa 
stawka do obliczania  podatku rolnego  na 2013 r. Wiąże się to  z otrzymaniem 
mniejszych środków finansowych z Ministerstwa Finansów. Poinformował o 
stawkach podatkowych ustalonych do obliczania podatku rolnego na 2013 r. w 
gminach ościennych. 
Wójt Gminy przekazał, że poinformował na komisji, że pierwszą drogą, która 
zostanie zgłoszona do realizacji w 2013 r.  będzie droga popowodziowa 
w miejscowości Dobrocie, z uwagi na to, że droga ta jest drogą ostatnią z dróg , które 
były zgłaszane w 2009 r. Jeżeli jej nie zgłosimy, nie będziemy mogli jej zrealizować. 
Może zdarzyć się tak, że  drogi popowodziowe, które były zgłaszane w 2009 r, nie 
będą brane pod uwagę, wtedy nie będziemy mogli jej zrealizować.    
Przez ostatnie trzy lata nie wykonujemy dróg z własnych środków finansowych, 
ponieważ nas nie stać.  Na  wykonanie dróg wewnętrznych gminnych  nie możemy 
pozyskać środków finansowych z zewnątrz. Wszystkie drogi które są wykonane, są 
realizowane w oparciu o pozyskane środki finansowe.  
Wójt Gminy nadmienił, że w 2010 r. na terenie Gminy z pozyskanych środków 
finansowych wykonaliśmy trzy drogi popowodziowe.  
Wójt Gminy poinformował, że została wystosowana odpowiedź na pismo do 
Urzędu Wojewódzkiego , że w ramach Rządowego Programu  Odbudowy Dróg 
w 2013 r. nie będą  realizowane drogi ze względu na brak środków finansowych 
w budżecie Gminy.  
 Następnie Wójt Gminy poinformował, że otrzymaliśmy środki finansowe na 
wykonanie zadania odwodnienia Szkoły w Wilczycach. Umowa została podpisana. 
Do końca miesiąca kwietnia prace powinny być wykonane.   
Następnie Wójt Gminy poinformował , że zmienia się ustawa o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach. Od 1 lipca  wchodzą w życie  nowe przepisy, które nakładają 
na Gminę  obowiązek  gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Decyzję w powyższych sprawach podejmować będzie Rada Gminy.  Wójt Gminy 
nadmienił, że w samorządach, które już  podjęły stawki za odbiór odpadów kształtują 
się one w wysokości od 7 do 8 zł.
Pierwszy rok będzie rokiem  trudnym, ze względu na wydatki związane 
z przygotowaniem do pracy. Inkasentem opłat za odpady nie może być sołtys. 
Będziemy chcieli aby deklarację o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami od 
właścicieli nieruchomości wpłynęły do końca miesiąca marca. Od  dnia 1 lipca 
2013 r. rozpocznie się procedura  naliczania opłat związanych z odbiorem odpadów 
komunalnych.
Wójt Gminy poinformował, że każdego roku organizowany jest konkurs na 
najładniejszą dekorację świąteczną związaną z okresem Świąt Bożego Narodzenia. 
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Dla zwycięzców w konkursie zostały przyznane dyplomy i ufundowane nagrody 
pieniężne.   

Ad.7 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji  punktu 7  porządku obrad 
- opinii komisji o projektach uchwał  na Sesję Rady Gminy. Zwrócił się do 
przewodniczących  komisji o przedstawienie  protokołów z posiedzeń komisji.   

Radny Adam Krakowiak- przewodniczący komisji gospodarki finansowej ...  
przedstawił Protokół Nr 10/2012 z dnia 3 grudnia 2012 r.- z wyjazdowego 
posiedzenia komisji i Protokół Nr 12/2012 z dnia 17 grudnia 2012 r. ( protokoły 
w załączeniu do niniejszego protokołu).

Radny Aleksander Bidas -przewodniczący komisji  ochrony środowiska... 
przedstawił Protokół Nr 8/2012 z dnia 29 listopada i Nr 9 /2012 z dnia 19 grudnia 
2012 r. z posiedzeń komisji ( protokoły  w załączeniu do niniejszego protokołu).  

Ad.8

Uchwałę Nr 101/2012 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach  z dnia 26 listopada 2012 r.  w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy 
Wilczyce na 2013 r.,  przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Wrzosek  ( uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad.9

Uchwałę Nr 102/2012 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach  z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczyce  na lata 2013-2018, 
przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Wrzosek ( uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokołu).

Ad .10 

Radny Adam Krakowiak- przewodniczący komisji gospodarki finansowej ...  
przedstawił Protokół Nr 11/12 z dnia 11 grudnia 2012 r.  ( protokół w załączeniu do 
niniejszego protokołu).

Radny Aleksander Bidas -przewodniczący komisji  ochrony środowiska... 
przedstawił Protokół Nr 8/2012 z dnia 29 listopada  2012 r. z posiedzenia komisji 
( protokół w załączeniu do niniejszego protokołu).  
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Ad.11 

W dyskusji nad projektem budżetu Gminy Wilczyce na 2013 r. głos zabrali : 
radny Adam Krakowiak – zabrał głos w sprawie podatku rolnego, przybliżył 
stawki podatkowe z  gmin ościennych  do obliczania podatku rolnego na 2013 r., 
poinformował, że dlatego zostało przyjęte  takie stanowisko komisji gospodarki 
finansowej aby kwotę do obliczania podatku rolnego na 2013 r. obniżyć do 
wysokości 42,00 zł za 1 dt.  

Aleksander Bidas – zwrócił się z zapytaniem do Wójta Gminy, w sprawie 
pozyskania środków finansowych na organizację placu zabaw.  

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – poinformował, że jest szansa, 
ale wszystko zależeć będzie od  decyzji Rady  Lokalnej Grupy Działania w skład 
której wchodzą Wójtowie  i przedstawiciele Stowarzyszeń. Czekamy na ostateczną 
decyzję Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach.  Spośród  złożonych wniosków przez 
Gminy, kilka z nich zostało odrzucone, nasze wnioski zaopiniowane są pozytywnie. 
Na chwilę obecną czekamy na ostateczną decyzję Urzędu Marszałkowskiego 
w Kielcach. 

Radny Damian Łukawski-  zapytał w sprawie odbioru śmieci z budynków remiz 
strażackich.

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, poinformował, że ustawa 
nakłada obowiązek na  zarządcę obiektu.

Ad.12 

Radni podjęli następujące uchwały:

1) Uchwałę Nr XIX/ 102/2012 w sprawie wprowadzenia  zmian w budżecie 
Gminy Wilczyce na 2012 r. 
Za podjęciem uchwały głosowało  14 radnych. 
 

2) Uchwałę Nr XIX/ 103/2012 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wilczyce  na lata 2013-2018, 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

3) Uchwałę Nr XIX/104/ 2012 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczyce 
na 2013 rok. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

4) Uchwałę Nr XIX/105/2012 w sprawie podziału gminy Wilczyce  na stałe 
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obwody  głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 

5) Uchwała Nr XIX/106/2012 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013 rok. 
Za podjęciem uchwały głosowało  13 radnych , 1 radny wstrzymał się od 
głosu. 

6) Uchwała Nr XIX/107/2012 w sprawie wyrażenia zgody  na wynajem lokalu 
użytkowanego na okres powyżej trzech lat. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

7) Uchwała Nr XIX/108/2012 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Wilczyce. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.
  

8) W sprawie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej 
opłaty radny Adam Krakowiak  złożył wniosek komisji gospodarki 
finansowej... następującej treści : wnioskował w § 1 podpkt. 2 o obniżenie 
i ustalenie  niższej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
jeżeli odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny:

– od mieszkańca – do w wysokości - 5,00 zł miesięcznie.

Radny Paweł Dziuba zwrócił się zapytaniem,  do Wójta Gminy w sprawie 
naliczania opłat, zapytał jak będzie naliczana opłata  za odpady od mieszkańca 
zameldowanego a niezamieszkałego  np. studenta , który w okresie kontynuowania 
nauki będzie przebywał poza terenem  miejsca zamieszkania.  

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy poinformował, że  do końca 
miesiąca marca każdy właściciel nieruchomości będzie składał deklarację  za którą 
będzie odpowiedzialny. W powyższym przypadku na deklaracji osoby tej nie wykaże, 
natomiast w okresie wakacyjnym będzie zobligowany do złożenia korekty deklaracji.
Deklaracje o wysokości opłat  za gospodarowanie odpadami od właścicieli 
nieruchomości będziemy chcieli aby wpłynęły do końca miesiąca marca, ponieważ 
od  dnia 1 lipca 2013 r. system musi już  zafunkcjonować. Musi być przeprowadzony 
przetarg w drodze którego zostanie wyłoniona firma, która będzie zajmować się 
odbiorem odpadów komunalnych na terenie Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt  Uchwały 
w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty. Za podjęciem uchwały 
głosował 1 radny,  przeciw 13 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  wniosek  komisji 
gospodarki finansowej... zgłoszony przez Przewodniczącego komisji radnego Adama 
Krakowiaka w sprawie  obniżenia  i ustalenia  niższej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady komunalne są zbierane 
i odbierane w sposób selektywny:
od mieszkańca – do wysokości - 5,00 zł miesięcznie.

Za obniżenia  i ustaleniem  niższej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, jeżeli odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób 
selektywny:
- od mieszkańca – do w wysokości - 5,00 zł miesięcznie, - głosowało  13 radnych, 
1 radny przeciw.

Radni podjęli Uchwałę Nr XIX/109/ 2012 w sprawie wyboru metody ustalania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki 
tej opłaty. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny przeciw.  

9) Uchwałę Nr XIX/110/2012 w sprawie terminu, częstości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Za  podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

10) Uchwałę Nr XIX/111/2012 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów. 
Za podjęciem uchwały głosowało  13 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

11) Uchwałę Nr XIX/112/2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
 za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela  
 nieruchomości. 
 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.              

          
Uchwalone uchwały w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 13

Radny Adam Krakowiak Przewodniczący komisji gospodarki finansowej, 
rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju gospodarczego przedstawił 
sprawozdanie z pracy komisji  za 2012 r.- ( sprawozdanie w załączeniu do 
niniejszego protokołu).
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Radny Aleksander Bidas – przewodniczący komisji ochrony środowiska, oświaty, 
kultury, sportu, zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego przedstawił 
sprawozdanie z pracy komisji za 2012 r.- (sprawozdanie w załączeniu do niniejszego 
protokołu).

Radna Elżbieta Smolarska  - przewodnicząca komisji rewizyjnej przedstawiła 
sprawozdanie z pracy komisji za 2012 r. - (sprawozdanie w załączeniu do niniejszego 
protokołu). 

Ad.14

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad  tj .pkt 14 zatwierdzenie planów pracy komisji stałych na 2013 r.  

Plan pracy komisji gospodarki finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji 
i rozwoju gospodarczego na 2013 rok przestawił Przewodniczący komisji Adam 
Krakowiak  –( plan pracy w załączeniu do niniejszego protokołu).

Za zatwierdzeniem planu pracy komisji na 2013 rok głosowało 14 radnych. 

Plan pracy komisji ochrony środowiska, oświaty kultury, sportu spraw socjalnych 
i porządku publicznego na 2013 rok przedstawił Przewodniczący komisji 
Aleksander Bidas  – (plan pracy w załączeniu do niniejszego protokołu). 

Za zatwierdzeniem planu pracy komisji na 2013 rok głosowało 14 radnych.

Plan pracy komisji  rewizyjnej na 2013 rok przedstawiła  Przewodnicząca komisji 
Elżbieta Smolarska –plan pracy komisji  w załączeniu do niniejszego protokołu.

Za zatwierdzeniem planu pracy komisji na 2013 rok głosowało 13 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu.  

Ad. 15

W interpelacjach radnych  radni głos zabrali radni : 

radny Paweł Dziuba  zwrócił się z zapytaniem  do Wójta Gminy w sprawie 
poprawy elewacji na szkole podstawowej w Radoszkach. Ponadto zapytał w sprawie 
remontu mostu drewnianego i drogi dojazdowej w kierunku mostu. 

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, w sprawie elewacji 
poinformował, że wykonawca prace wykonał. Po kilku miesiącach wystąpiły wady 
i w ramach gwarancji  wykonawca powinien prace poprawić. 

8



Skoro prace nie zostały poprawione,  sprawa została skierowana na drogę sądową. 
Ostateczną decyzje w tej sprawie rozstrzygnie Sąd. O wynikach sprawy Wójt Gminy 
będzie  informował Radę Gminy na bieżąco.  
W sprawie mostu , nie ma drogi dojazdowej. Droga w części usytuowana jest na 
działkach prywatnych. Wójt Gminy powiedział, że informował  o tej sprawie  radną 
i sołtysa .Najlepszym rozwiązaniem tej kwestii byłoby dojechanie  i wyjaśnienie 
uregulowania własności działek z właścicielami działek prywatnych . Gmina nie 
może mostu  budować, ponieważ nie jest jego właścicielem. Właścicielem mostu jest 
Zarząd Melioracji, który może wykonać prace związane z jego budową. Ze strony 
Gminy były poczynione starania w tej sprawie. Dokumentacja ( mapa) została 
przekazana sołtysowi. 
Jeśli będzie zgoda właścicieli, wtedy będzie szansa na budowę drogi i mostu.  

Ad.16

Radni nie zgłosili wniosków i zapytań.

Ad.17

W sprawach różnych głos zabrali : 

Wójt Gminy  zwrócił się do sołtysów w sprawie  sporządzenia wykazów  pokryć 
dachowych eternitem ze swojego sołectwa. Ewidencja taka niezbędna jest do 
opracowania Programu utylizacji eternitu a także   w późniejszym okresie po 
opracowaniu stosownej dokumentacji do uzyskania dopłaty do utylizacji eternitu.   

Radna Beata Szymańska zwróciła się  z zapytaniem do Pana Wójta w sprawie 
części treści pisma, które zostało wystosowane do P. W. Króla mieszkańca wsi 
Radoszki . 

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, wyjaśnił , że była interwencja 
ustna w tej sprawie. Wszelka dokumentacja  znajduje w Starostwie Powiatowym 
w Sandomierzu. Z informacji jaką otrzymaliśmy ze Starostwa Powiatowego wynika, 
że prace wykonywane są zgodnie z planem w oparciu  o posiadaną dokumentację. 
Ponieważ była interwencja radnej i sołtysa, stąd też musimy skorzystać z usług 
geodety, który wyznaczyłby granicę  w obrębie posesji . 
Zostało wystosowane pismo informujące do P. Króla, po to aby nie  kontynuował 
inwestycji, do czasu kiedy będzie opracowana  dokumentacja przez geodetę. 
O sprawie tej  zostanie powiadomiony sołtys, który będzie uczestniczył w tej 
sprawie.  Wójt Gminy będzie na bieżąco informował Radę Gminy w tym temacie. 

Sołtys Michał Rosowski zabrał głos w sprawie  spisywania pokryć dachowych 
eternitem w swojej miejscowości.  Powiedział, że na dzień dzisiejszy do sołtysa nikt 
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nie zgłosił takich pokryć. Zapytał o termin dostarczenia wykazów.  Ponadto zapytał 
w sprawie śmieci, kosztów związanych z ich odbiorem i składania deklaracji o 
wysokości opłaty. 

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, poinformował, że wszystkie 
koszty związane  z uruchomieniem procedury od 1 lipca 2013 r.  muszą się 
bilansować.
W sprawie  składania deklaracji,  to na  właścicielu nieruchomości  ciąży obowiązek 
złożenia, jeżeli deklaracja taka nie zostanie złożona wtedy zostanie naliczona opłata 
z urzędu . Żadna firma nie będzie mogła indywidualnie podpisać umowy 
z właścicielami posesji, jedynie tylko będzie mogła  podpisać umowę z  osobami 
prowadzącymi działalność gospodarczą i instytucjami.   
Odnośnie spisania wykazów  pokryć dachowych eternitem, należy indywidualnie 
u każdego  mieszkańca taki wykaz sporządzić i poinformować o  procedurach 
utylizacji eternitu. 

Ad. 12
  
W związku z wyczerpaniem tematyki obrad o godz. 11:45
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XIX Sesji Rady Gminy. 
   
 Protokołowała :   Alicja Król                                          
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